
PROTOKOŁ NR LXXI/2023
z sesji Rady Miejskiej w Jędmejowie

która odbyla się w dniu s września 2023 roku.

Ad.1

0 godzinie 13QQ Przewodriczący Rady Miejskiej w Jędrzejowie Robert Kmk otworzył
obrady LXxl sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie. Przewodniczący Rady powitał zaproszonych
gości,  radnych,  burmistrza,  naczelników  Urzędu  Miejskiego  w  Jędrzejowie,  kierowników
jednostek organizacyjnych gminy oraz sołtysów.

Ad.2
Przewodniczący R. Kruk stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 15 radnych i orzekł, że jest
to quorum prawomocne do podejmowania uchwał.

Przewodniczący R. Kmk zgłosił kandydatuę radnego Ł. Stanka na sekretarza obrad LXxl sesji
Rady  Miejskiej  w Jędrzejowie.  Innych kandydatu rie  zgłoszono.  Radny  Ł.  Stanek wyraził
zgodę na kandydowanie.
Przewodniczący    R.    Kmk   poddał    pod    głosowanie    kandydatuę    radnego    Ł.    Stanka
na sekretarza obrad LXxl sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie:

W glosowaniu wzięlo udzial 15 radnych.

Za                                    -            15 glosów
Przeciw                          -              O g]osÓw
Wstrzymalo się          -             O glosów

Rada Miejska w Jędrzejowie wybrała radnego Ł. Stanka na sekretarza obrad LXxl sesji Rady
Miejskiej w Jędrzejowie.

Ad.3
Porządek obrad:

1.    Otwarcie sesji.

2.   Stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.   Przyjęcie  protokołów  z   LXVIIl   sesji   Rady   Miejskiej   w  Jędrzejowie   z   dnia

22 czerwca 2023  roku, LXIX nadzwyczajnej  sesji Rady Miejskiej  w Jędrzejowie
z  dnia  28  czerwca  2023  roku  oraz  z  LXX  nadzwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej
w Jędrzejowie z dnia 13 lipca 2023 roku.

5.    Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami.
6.   Infomacja o realizacji uchwał podjętych na sesjach Rady Miejskiej w Jędrzejowie

w dniach 22.06.2023 r., 28.06.2023r.,13.07.2023r.

7. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2023 rok.
8. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów

na lata 2023 -2033.
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9.   Uchwała w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na  ławnika,  które  pozostawia  się  bez
dalszego biegu

10. Uchwała   w    sprawie    zasięgnięcia   od    Komendanta   Wojewódzkiego    Polięji
w Kielcach informacji o kandydatach na ławników.

11. Uchwała   w   sprawie   wprowadzeria   zmian   w   uchwale   dotyczącęj    ustalenia
wysokości diet dla radnych z tytułu wykonywania mandatu.

12. Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącęj  zmiany uchwały
w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych z tytułu wykonywania mandatu.

13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącęj ustanowienia zasad przyznawania
sołtysom diet i zwrotu kosztów podróży służbowęj .

14. Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącęj  zmiany uchwały
w  sprawie  ustanowienia  zasad  przyznawania  sołtysom  diet  i  zwrotu  kosztów

podróży służbowęj .
15. Uchwała   w   sprawie   wprowadzenia   zmian   w   uchwale   dotyczącęj    zmiany

ustanowienia   zasad   przyznawania   sołtysom   diet   i   zwrotu   kosztów   podróży
służbowęj.

16.Uchwała   w   sprawie   wprowadzenia   zmian   w   uchwale   dotyczącęj    zmiany
ustanowienia   zasad   przyznawania   sołtysom   diet   i   zwrotu   kosztów   podróży
służbowęj.

17. Uchwała w sprawie wprowadzenia zmiany w uchwale dotyczącęj ustalenia statutu
dla gminnęj jednostki organizacyjnęj Żłobek w Piaskach.

18. Uchwała  w  sprawie  ustalenia  stawki  dotacji  przedmiotowęj  dla  Zakładu  Usług
Komunalnych w Jędrzęj owie.

19. Uchwała w sprawie przeznaczenia do  sprzedaży w drodze przetargu publicznego
nieruchomości komunalnych.

20. Spraw różne.
21 . Zamknięcie obrad.

W glosowaniu nad przyjęciem porządku obrad wzięlo udzial 15 radnych.

Za                                    -            15 glosów
Plzeciw                       -            O g]osów
Wstrzymalo się          -             O glosów

Rada Mieiska w Jed[zeiowie iednodośnie Dizviela Dorzadek obrad LXxl sesii.
uwaE nie wnoszac.

Głos zabrał Burmistrz Pan Marcin Piszczek zwracają się do radnych, że wielu uczestniczyło
w  Dożynkach  Gminnych  gdzie  poruszana  była  sytuaęja  Pani  Naczelnik  Weroniki  Cząjor
a w szczególność jęj  małego  synka Ksawerego.  Poinformował zćbranych,  że na dożynkach
udało   się   zebrać   8 300   zł.   na   leczenie   i   rehabilitaęję   Ksawerego.   Jednocześnie   dodał,
że w nąjbliższy weekend będzie dalej prowadzona zbiórka. Burmistrz w dalszej części zapoznał
radnyćh z  chorobami  z jakimi  walczy  mały  Ksawery.  Zazmaczył,  że nie  wszystkie  leczenia
si refimdowane i nigdy tak naprawdę nie były na liście refimdacyjnęj.



W  dalszej   części   Przewodniczący   R.   Knik  poprosił  o   wystąpienie  na  środek  obecnych
Dyrektorów  Szkół  Podstawowych,  Panią  Elżbietę  Sych,  Panią  Bożenę  Adamczyk,  Panią
lzabelę  Bąkiewicz,  Panią  lzabelę  Karczewską  oraz  Pana  Ryszarda  Bielaka.  Bumistiz  M.
Piszczćk wraz z Przewodriczącym R. Knikiem złożyli gratulaęje nowym dyrektorom.

Przewodniczący R. Kruk poprosił o potwierdzenie quorum.

Ad.4
Przyjęcie protokołów z LXVIIl  sesji Rady Mięjskięj  w Jędrzęjowie z dnia 22  czerwca 2023
roku, LXIX nadzwycząjnej  seąji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie z dnia 28 czerwca 2023 roku
oraz z LXX nadzwyczajnęj se§ji Rady Mięjskięj w Jędrzejowie z dnia 13 lipca 2023 roku.

W glosowaniu nad przyjęciem protokolu z LXVIIl sesji Rady Miejskiej w Jędi.zejowie
z dnia 22 czerwca 2023 roku, wzięlo udzia] 16 radnych.

Za                                   -             16 glosów

wT%+bstę    :     :#
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z LXVIIl  sesji  Rady  Miejskiej  w Jędrzęjowie
z dnia 22 czerwca 2023r., uwag nie wnoszac.

W glosowaniu  nad  przyjęciem  protokolu  z LXK nadzwyczajnej  sesji Rady Miejskiej
w Jędmejowie z dnia 28 czerwca 2023 roku, wzięlo udzial 16 radnych.

Za                                    -             16 glosów

wprrizeciwrisŃ=:E#
Rada  Miejska jednogłośnie  przyjęła  protokół  z  LXIX  sesji  Rady  Mięjskiej  w  Jędrzęjowie
z dnia 28 czerwca 2023r., uwag nie wnoszac.

W  glosowaniu  nad  przyjęciem  protokolu  z  LXX  nadzwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej
w Jędrzejowie z dnia 13 lipca 2023 roku, wzięlo udzia] 16 radnych.

Za                                    -             16 glosów

##absŃ   :     :#
Rada  Miąska jednogłośnie  przyjęła  protokół  z  LXX  sesji  Rady  Mięjskiej  w  Jędrzęjowie
z dnia 13 1ipca 2023r., uwatz nie wnoszac.

Ad5
Rada Mięjska w Jędrzejowie przyjęła sprawozdanie z działalności Bumistrza między sesjami,
uwag nie -.
Ad.6
RadaMięjskawJędrzęjowieprzyjęłainfórmaęjęorealizacjiuchwałpodjętychnaseąjachRady
Miejskięj   w  Jędrzęjowie   w   dniach   22.062023   r.,   28.06.2023r.,   13.07.2023r.,   uwag  rie
wnoszac.
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Ad.7
Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2023 rok.

Bumistrz  M.  Piszczek  wyjaśnił,  że  zmiany  dotyczą  uzupełnienia  wydatków  na  oświatę,
jednocześnie dodając, że zapewne kwota prawie 7 000 000 zł nie wystarczy do końca roku ale
pokryć pewne koszty tzn. pensja dla nauczycieli, przywrócić planowane wydatki na energie
elektryczną, ogrzewanie. Potrzeba jest dołożenia ok 200 000 zł do Pływali Miejskiej w innym
przypadku  trzeba  będzie  pływalnię  zamknąć,  a  wszystko  dlatego,  że  pływalnie  nie  weszły
w  projekt  rządowy  i  nie  zostało  im  przyznane  wsparcie,  czego  skutkiem  był  wzrost  ceny
podgrzania  wody  i   centralnego  ogrzewania  gdzie  gaz  jest  paliwem.   Ponadto  riebawem
zakończy  się  prograin  związany  z  fotowoltaiką.  W  dalszej  części  Bumistrz  M.  Piszczek
poinfomował  zebranych,  że  dołożone  jest  700 000  zł  do  spółki  SIM  na  pokrycie  Vat-u
wyrikającego z aportu wniesionego do spółki.

Brak uwag.

W głosowaniu wzięlo udzial 16 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędizejowie  powzię]a  uchwa]ę  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta
i gminy na 2023 rok, następującą ilością glosów:

Za                                    -            16 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXI/565/23 w zalączeniu do protoko]u.

Ad.8
Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów na lata 2023
-2033.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzia] 16 radnych.
Rada   Miejska   w  Jędrzejowie   powzięla   uchwa]ę   w   sprawie   Wie[oletniej   Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Jędizejów na lata 2023 - 2033, następującą i]ością glosów:

Za                                    -            16 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXI/566/23 w za]ączeniu do protoko]u.

Ad.9
Uchwała w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięło udzia] 16 radnych.
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Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  zgloszenia  kandydata  na
]awnika, które pozostawia się bez da]szego biegu, następującą i[ością glosów:

Za                                    -            16 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXI/567/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad.10
Uchwała w sprawie zasięgnięcia od Komendanta woj ewódżkiego policj i w Kielcach infomacji
o kandydatach na łavmików.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 16 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwa[ę w sprawie zasięgnięcia od Komendanta
Wojewódzkiego Policji w Kie]cach informacji o kandydatach m lawników, następującą
ilością glosów:

Za                                   -            16 glosów
Przeciw                                         O g]osów
Wstrzyma]o się          -              O g]osów

Powzięta Uchwala Nr LXXI/568/23 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.11
Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej ustalenia wysokości diet dla
radnych z tytułu wykonywania mandatu.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 16 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzię]a  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  uchwale
do®czącej   ustalenia  wysokości   diet  d]a   radnych   z  tytu[u  wykonywania   mandatu,
następującą ilością glosów:

Za                                   -            16 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O g]osów

Powzięta Uchwala Nr LXXI/569/23 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.12
Uchwała   w   sprawie   wprowadzenia   zmian    w   uchwale    dotyczącej    zmiany    uchwały
w sprawie ustaleria wysokości diet dla radnych z tytułu wykonywania mandatu.

Brak uwag.



W g]osowaniu wzięlo udzial 16 i.adnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzię]a  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  uchwale
dotyczącej  zmiany  uchwab7  w  sprawie  ustalenia  wysokości  diet  dla  radnych  z  tytulu
wykonywania mandatu, następującą ilością glosów:

Za                                   -            16 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXI/570/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 13
Uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącej  ustanowienia zasad przyznawania softysom
diet i zwrotu kosztów podróży służbowej .

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 16 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwalę w sprawie zmiany uchwab dotyczącej
ustanowienia  zasad  przyznawania  soltysom  diet  i zwrotu  kosztów  podróży  s[użbowej,
następującą ilością glosów:

Za                                     -             16 g]osÓw
Przeciw                                         O g]osów
Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXI/571/23 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 14
Uchwała w sprawie wprowadzenia 2mian w uchwale dotyczącej  zmiany uchwały w sprawie
ustanowienia 2asad przyznawania sołtysom diet i zwrotu kosztów podróży służbowej .

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 15 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędizejowie   powzięla   uchwa]ę   w   sprawie   wprowadzenia   zmian
w  uchwale  dotyczącej  zmiany  uchwaly  w  sprawie  ustanowienia  zasad  przyznawania
soltysom diet i zwrotu kosztów podróży slużbowej, następującą i]ością g]osów:

Za                                    -            16 g]osów
Przeciw                                         O g]osów
Wstrzymalo się          -              O g]osÓw

Powzięta Uchwala Nr LXXI/572/23 w za]ączeniu do pi.otokolu.

Ad. 15
Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej  zmiany ustanowienia zasad
przyznawania sołtysom diet i zwrotu kosztów podróży służbowej .

Brak uwag.
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W glosowaniu wzięlo udzial 16 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędizejowie   powzię]a   uchwalę   w   sprawie   wprowadzenia   zmian
w uchwale doorczącej zmiany ustanowienia zasad pizyznawania soltysom diet i zwrotu
kosztów podróży slużbowej, następującą i]ością glosów:

Za                                   -            16 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr LXXI/573/23 w za[ączeniu do protokolu.

Ad. 16
Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej  zmiany ustanowienia zasad
przyznawania softysom diet i zwrotu kosztów podróży służbowej .

Brak uwag.

W g]osowaniu wzię]o udzia[ 16 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzięla   uchwa[ę   w   sprawie   wprowadzenia   zmian
w uchwa]e dotyczącej zmiany ustanowienia zasad przyznawania so]®som diet i zwrotu
kosztów podróży slużbowej, następującą ilością glosów:

Za                                    -            16 glosów
Przeciw                          -             O g]osÓw
Wstrzyma]o się          -             O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXI/574/23 w zalączeniu do pi.otoko]u.

Ad. 17
Uchwała w sprawie wprowadzenia zmiany w uchwale dotyczącej ustalenia statutu dla gminnej
jednostki organizacyjnej Żłobek w Piaskach.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 16 radnych.

#::hwMażi:jsd?ty:zą::,q=:j:]:ieiaps:Ttzużtę:adrach#nęneYj:ł:aoTtżi#gr:ięaĘ;.Tnż:jzżĘ:::X
w Piaskach, następującą ilością glosów:

Za                                    -            16 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzyma]o się           -              O g]osów

Powzięta Uchwala Nr LXXI/575/23 w za]ączeniu do protoko]u.

Przewodniczący R. Kruk zarządził 20 minutową przerwę w obradach.

Przewodniczący R.  Kruk poprosił o potwierdzenie quorum.



Ad. 18
Uchwała w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Usług Komunalnych
w Jędrzejowie.

Bumistrz Pm M.  Piszczek zabrał głos wyjaśniając jest to zwiększenie stawki jednostkowej
w poszczególnych kategoriach. Jednocześnie dodał, Że w związku z wzrostem kosztów pracy,
materiałów,  energii,  zwiększana jest  stawka  dotacji  aby  zminimalizować  wydatki  budżetu
ZUK.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 15 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwa]ę  w  sprawie  ustalenia  stawki  dotacji
przedmiotowej  dla  Zakladu  Uslug  Komunalnych  w  Jędrzejowie,  następującą  ilością
glosów:

Za                                    -            15 g]osów
Przeciw                                         O glosów
Wstizymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXI/576/23 w zalączeniu do protokołu.

Ad. 19
Uchwała   w   sprawie   przeznaczenia   do    sprzedaży    w   drodze   przetargu   publicznego
nieruchomości komunalnych.

Głos  zabrał  Bumistrz  Pan  M.  Piszczek  infomując,  że  chodzi  o  ostatnią    nieruchomość
w  strefie,  dodał,  że  inwestycje  poczynione  w  strefie  przynoszą  efekty.  Powstają  kolejne
zakłady,  a  na  ukończeniu  jest  budowa  ul.  Długiej.  Burmistrz  poinfomował  zebranych,
że chodzi o nieruchomość położoną pomiędzy ul. Jasionka a ul. Fabryczną. Przewodniczący R.
Kmk zapytał Naczelnika Wydziahi Zagospodarowania Przestrzennego Pana D.  Trelińskiego
jak wygląda przeznaczenie w miejscowym planie. Naczelnik D. Treliński wyjaśnił, że nie było
to z nim ustalane.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 15 radnych.
Rada Miejska w Jędizejowie powzięla uchwalę w sprawie przeznaczenia do sprzedaży
w   drodze   przetargu   publicznego   nieruchomości   komunalnych,   następującą   i]ością

glosów:

Za                                    -            15 g]osów
Przeciw                                          O g]osów
Wstizymalo się          -              O g]osów

Powzięta Uchwala Nr LXXI/577/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 20
Spraw różne.
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Głos zabrał Radny G. Kuśmierz pytając w imieniu miesżkańców, którzy się do niego zgłaszają
apelując, że w dalszym ciągu nie maja intemetu. Jednocześnie dodał, że kontaktował się z fimą
„NEXERA"   gdzie  uzyskał   infomację,   że  zgłoszenie  musi   być   zrobione  przez  intemet
wysyłając listę osób zainteresowanych. Radny G. Kuśmierz zapytał czy ze strony uzędu będzie
jakaś pomoc. Bumistrz wyjaśnił, że jako uząd w żaden sposób nie utrudnia tworzenia sieci
światłowodowych.     Jednocześnie    dodał,     że    wielokrotnie    był    poruszany    ten    temat
i najprawdopodobniej  fima „NEXERA" czeka na dofinansowanie i wtedy rozpocznie dalsze
prace związane z rozbudową sieci światłowodowych.  Głos zabrał Radny A. Bielecki zapytał
kiedy   będzie   kładziony   destrukt   na   dwóch   odcinkach   dróg   w   miejscowości   Wilanów
i w miejscowości Sudół.  Bumistrz wyjaśnił, że destruld jest składowany i będzie niebawem
przekazany na przedmiotowe drogi.

Ad. 21
Zamknięcie obrad.

Przewodniczący R. Knik zamknął LXxl sesję Rady Miejskiej w Jędrzejowie o godz.14.12.

Protokołowała

Barbara Gola

Zahczniki..
1.  Lista obecności.

2. Podyęte uchwały.


